
3. marts,  2022, Skolebestyrelsesmøde, Skolen ved Sundet  

Dagsorden v/Henriette, Morten og Johnni 

Deltagere: Pia, Henriette, Iben, Ditte, Peter, Helena , Annemone , Johnni, Morten, Søren Nis, 
Lisbeth og Henning 

Afbud: Tina, Iben, Peter, Helena, Annemone, Helena 

Gæster:  

Sted og tid: kl 18:30-20:30 på skolen  

Referent: Lisbeth   

Ordstyrer: Henriette 

 

P
u
n
kt
: 

Emne Referat Ansvar
lig for 
punkt 

Tid: 

1. Gennemløb og 
godkendelse af 
dagsorden samt 
punkter til evt. 

Fastlæggelse af dagsorden: 
Punktet om meddelelser forlænges og tiden tages fra punktet 
med meddelelser fra elevrådet. 

Henrie
tte 

18:30-
18:40 

2 Præsentationsru
nde 

Byde Nis, ny medarbejderrepræsentant, velkommen i 
skolebestyrelsen: 
 
Vi præsenterede os for Nis. 

 18:40-
18:55 

2. Meddelelser fra 
elevrådet (Kun 
orientering, ingen 
drøftelser med 
mindre 
annonceret) 

Orienteringspunkt 
Johnni har haft møde med elevrådet, og specielt 
pigetoiletterne er et issue.  
Elevrådet er helt klar med billetter mm til den kommende 
fest. 

Anne
mone, 
Helena 

18:55-
19:05 

3. Meddelelser som 
ikke fremføres 
under øvrig 
dagsorden: 

a) Medarbe

jder 
repræsen

tanter 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleled

else 

Orienteringspunkt 
Medarbejderrepræsentant: Ingen meddelelser fra 
medarbejderne. 
Formanden: Der er skolebestyrelsesvalg inden sommerferien 
og Henriette kom med opfordring til, at alle lægger hovedet i 
blød for at hverve medlemmer. 
KKFO: Der fokus på, at skabe fællesskab og sammenhæng. 
Første skridt var fastelavn, hvor alle børn var med og slog 
katten af tønden. Næste år kommer KKFO´ens fastelavn til at 
foregå på cykel. 
Procesplan for KKFO: Der er udpeget to pædagoger med 
ledelseskompetencer, som fremover varetager opgaver i 
ledelsen. Hele huset åbnes, så der ikke længere er opdeling i 
klassetrin som tidligere, men børnene er fælles på kryds og 
tværs. Alle pædagoger tilknyttes børn, som de følger gennem 
hele forløbet i KKFO´en. Børnene må bevæge sig på tværs 
gennem husene, og der er fokus på én samlet institution med 
én samlet pædagogik. Marengovej kommer med også. Der 
arbejdes ud fra fire søjler, som skal være drivkraften for det 
pædagogiske arbejde. 
I uge 28-29-30 er KKFO lukket og børnene passes på 
Gerbrandsvej, så huset åbner igen i uge 31. Alt varsles ud i god 
tid. Henning vil godt være med i præambel. 
Skoleledelse: Lisbeth har fået nyt job og stopper 1.4. 

 
 

19:05-
19:25 



Personale: Der er ansat en barselsvikar for Mette på 4. årg og  
en teknisk servicemedarbejder.  
Der kommer en del elever ind på skolen lige nu – især fra 
Filipskolen og til 0. klasse fra andre kommuneskoler. 
Der opleves en del mere mistrivsel i nogle klasser for tiden. 
Der er indsatser i gang. Vi oplever – som andre skoler – 
stigende problemer med skolevægring og angst. 
Ukraine: Skolen følger anbefalede retningslinjer omkring, 
hvordan man taler med elever om krigen i Ukraine. 
Vi har vores første Aula-samling siden corona på tirsdag. 
 

4. Forretningsorden
. 
 

Beslutningspunkt 
Formandskabet har udarbejdet et endeligt oplæg til 
ændringer af gældende forretningsorden. Oplægget 2. 
behandles på dette møde og er således til beslutning. Hvis 
oplægget vedtages, træder den nye forretningsorden i kraft 
denne dato.  
 
Oplægget blev vedtaget og træder i kraft straks og lægges på 
hjemmesiden. 

 19:25-
19:40 

     

5. Proces mod 
ansættelse af ny 
souschef pr 1. 
maj 2022. 

Beslutningspunkt  
Beslutte 3 forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen til 
indstillingsudvalget (1. runde samtale d. 21/3 kl 16-22, evt .2. 
runde samtale d. 23/3 kl 16-22).  
Procedure frem mod ansættelsen er vedlagt som bilag. 
 
Pia, Morten (23.3. kun) og Henriette deltager.  

Johnni 19:40-
20:00 

6. Grøn uge/feature 
uge i 
indeværende 
skoleår 
 

Orienteringspunkt 
Præsentere ledelsens ambition/drøm for grøn uge/feature 
uge i indeværende skoleår. 
 
Rent historisk blev ugen brugt til at komme med klasserne ud i 
naturen, men blev samtidig også brugt til at flytte 
klasselokaler og rydde op. 
I år bliver ugen en decideret flytteuge/genhusningsuge.  
Hvis der evt. ikke skal flyttes hele ugen, vil der være mulighed 
for at komme ud af huset på ture. 
 
Fordybelsesuger/temauger i øvrigt arbejdes der videre med i 
personalegruppen, da der er et stort ønske om at være mere 
på tværs. 

Johnni 20:00-
20:10 

7. Skolefest Orienteringspunkt 
Præsentere ledelsens ambition for fest for alle tre trin i 
indeværende skoleår. 
 
Skolebestyrelsen har besluttet, at der fast skal holdes en 
udskolingsfest, og elevrådet har forberedt sig meget. Datoen 
aftaler Henriette og Johnni sammen. Lærerne må gerne få en 
invitation. 
 

Johnni 20:10-
20:20 

8. Regnskab 2021 
og Budget for 
2022 

Gennemgang og godkendelse af budget for kalenderåret 
2022. 
Punktet udskydes til næste møde 

 20:20-
20:30 

 EVT Hjemmesiden mangler stadig opdatering 
Vi kommer til at mangle lokaler til fx madkundskab i de 
kommende år. 

  



Vi tilbyder næste år nu også musik som valgfag 
 

 

 

 


